
Vážení členové American Cocker Clubu,  

přichází čas voleb do výboru klubu pro další tříleté období. Cítím jako svou povinnost 

informovat vás o tom, že ve volbách 8.6.2024 již na nové volební období kandidovat nebudu 

a ráda bych vám vysvětlila důvody, které mě k tomu vedly.  

Ve všech třech posledních po sobě jdoucích volebních obdobích jste mi svými hlasy dali 

důvěru vás zastupovat. Toho jsem si vždy velmi vážila a snažila se pracovat pro klub s plným 

nasazením. Léta ubíhala a v důchodovém věku sil ubývá rychleji, než by si člověk přál. Proto 

jsem se po zralém uvážení rozhodla upřednostnit svou rodinu a zdraví před náročnou službou 

klubu.  

Spolupráce s ostatními členy výboru mi byla celá léta oporou a já jim za to velice děkuji. 

Zbytek výboru se rozhodl kandidovat i pro příští období. Jsem za to velmi ráda, protože to 

nebylo snadné rozhodnutí. Práce pro klub je často velmi náročná a časově vyčerpávající a má-

li vše běžet bez problémů, vyžaduje to značné úsilí. Ve výboru se ale sešla společnost lidí, 

kteří si rozumí a umí si vzájemně pomoci, tak aby klub fungoval v každé chvíli. Za uplynulé 

roky jsme se o tom všichni přesvědčili několikrát.  

Jsem si jistá, že i beze mne, by pro vás výbor s novou posilou pracoval i nadále s maximálním 

nasazením a láskou k plemeni, jako tomu bylo doposud. Proto já sama jejich kandidaturu 

určitě podpořím. Budu ráda, když se ke mně připojíte. 

 S úctou 

Nepomucká Eva 

 

 

 

 

 


